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کارشناس والیبال 

 محمد مومنی، عضو هیات مدیره باشگاه استقلال درباره 
جدایی فرهاد مجیدی اظهارکرد: هر مربی ای دوست دارد 
که بهترین ها را برای خودش رقم بزند. به نظرم فرهاد 
مجیدی هم اولین مربی جوانی است که به عنوان لژیونر 
فعالیت می کند و به همین دلیل ما با ایشان همکاری 
کردیم تا اتفاق خوبی برای باشگاه استقلال رخ بدهد و 
کمکی هم به این مربی جوان شود. با اینکه چالش برای 
ما به وجود آمد اما ما سعی کردیم این چالش باشگاه را 
دچار مشکل نکند. محمد مومنی درباره گزینه جانشینی 

مجیدی گفت: ما هم گزینه داخلی و هم گزینه خارجی 
داریم. ما امسال مدافع قهرمانی هستیم و به همین دلیل 
سعی می کنیم که بهترین نفر را انتخاب کنیم. به دلیل 
این که درباره آقای عنایتی صحبت زیاد شده است، آقای 
عنایتی بازیکن و اعتبار این تیم بوده و درست نیست که 
وقتی با او صحبت می کنیم، دچار هجمه قرار بگیرد. این 
حق طبیعی مدیریت باشگاه است که با هر کسی صحبت 
کند. این عضو هیات مدیره استقلال درباره تاثیر فشار 
فضای مجازی روی منتفی شدن حضور نکونام و عنایتی 

تصریح کرد: مهره هایی در کشور ما هستند که با سرمربیان 
مدنظر ما صحبت می کنند. ما هیچ قولی نمی توانیم بدهیم 
که تیم مان رکوردهای قبلی را تکرار کند اما سعی می کنیم 
تیمی آماده کنیم که قهرمان لیگ شود. می گویند سرمربی 
بعدی از آمار و ارقام می ترسد. درست است امسال رکورد 
بی سابقه ای داشتیم اما ما دوست داریم قهرمان شویم. 
مومنی افزود: شاید فضای مجازی روی نیامدن نکونام هم 
تاثیرگذاربوده اما من دوست ندارم مربی ای که به استقلال 
می آید، مربی ای باشد که با دیدن آمار و ارقام بقیه، لرزه به 
تنش بیفتد. مربی باید ریسک پذیر باشد و همین باعث 
بزرگی اش می شود. آقای نکونام هم می توانست مثل فرهاد 
مجیدی که در زمان خودش ریسک کرد، ریسک کند اما 

متاسفانه این کار را نکرد.  

محمد مومنی: 

»فرهاد« ریسک کرد؛ »نکونام« نه!

و  مجیدی  فرهاد  جدایی  بعداز 
هنوز  مختلف،  نام های  مطرح شدن 
باشگاه استقلال برای انتخاب سرمربی 
به جمع بندی نرسیده است. محمدرضا 
مهرانپور بازیکن سابق این تیم صحبت کرد. 
انتخاب  طولانی شدن  درباره   

سرمربی استقلال چه نظری دارید؟
 متاسفانه مسئولان باشگاه استقلال مورد 
جدیدی برای انتخاب سرمربی جانشین 
فرهاد مجیدی نداشتند. حال که مجیدی 
رفته شاهد تلاش مدیران باشگاه هستیم 
اما چند اتفاق دست به دست هم داده تا 
کادر مدیریت تصمیم نهایی را برای انتخاب 
گزینه داخلی یا خارجی نگیرد و این موضوع 
منجر به از دست رفتن زمان می شود. در 
شرایطی که رقبا در زمینه جذب بازیکنان 
فصل آینده خود به موفقیت هایی دست 
پیدا کرده اند استقلال هنوز سرمربی جدید 

خود را نیافته است.
  با توجه به نامشخص بودن بازار ارز، 
جذب سرمربی خارجی برای استقلال 

سخت تر می شود.
این موضوع کار باشگاه را سخت تر و 
پیچیده تر کرده چون اگر گزینه خوبی 
جذب نشود بدون تردید مسئولیت آن با 
کادر مدیریت است. استقلال در فصول 
قبل قهرمان لیگ برتر نشده بود و هر فردی 
که هدایت تیم را بر عهده می گرفت برای 
کسب عنوان قهرمانی تلاش می کرد اما 
حالا سرمربی جدید موظف است تا تیم 
قهرمان را در همان جایگاه حفظ کند و دفاع 
از عنوان قهرمانی کار بسیار سختی خواهد 
بود چون امکان تضمین دادن وجود ندارد. 
قطعا مدیران باشگاه برای آنکه با گزینه 
خارجی مناسب به توافق برسند خیلی باید 
دقت کنند چون خارجی هایی که حرفه ای 
باشند حاضر نخواهند شد تا تضمین بدهند 
و به خوبی به این موضوع واقف هستند 
فوتبال ورزشی غیرقابل پیش بینی است 
و احتمال کسب هر نتیجه ای در مسابقه 
وجود دارد. آنها نهایتا قول می دهند تا تیم 
با تمام توان بازی کند. اگر مدیریت باشگاه 
استقلال به این نتیجه برسد که از سرمربی 
غیرایرانی در فصل بعد بهره ببرد، آندره آ 
استراماچونی بهترین گزینه برای هدایت 
استقلال است. چون سرمربیان خارجی 
برای آنکه در فوتبال ایران جا بیفتند نیاز 
به زمان دارند و استراماچونی با توجه به 
آنکه چند ماهی سرمربی آبی پوشان بوده، 
 شناخت کافی از فضای استقلال را دارد و با 
توجه به اشراقی که بر این تیم و تا حدودی 
بر رقبا داشته، از توانایی کسب نتیجه 

مطلوب با آبی ها برخوردار است. 

گفـــتوگـــو

 هزینه تغییر نسل در والیبال 
 ایسنا: محمدرضا داورزنی درباره 
شرایط تیم ملی والیبال در لیگ جهانی، 
بیان کرد: ما هزینه تغییر نسل را می دهیم 
و با دو چالش روبه رو هستیم؛ اول اینکه 
تغییراتی در تیم اتفاق افتاده و از این 
تغییرات -۳ ۴ بازیکن اصلی مانند کریمی، 
میثم صالحی و مجرد را نداریم. در حین 
مسابقه هم دیدید انگشت وادی آسیب 
دید و عابدینی هم همینطور اما حرکت 
تیم رو به رشد است. تیمی که پنج بازیکنی 
دارد که در این سطح نبودند اما فرصت 
پیدا کردند بازی کنند. جوان خوبی مانند 
ملکی وارد میدان شد و خوب بازی کرد، 
اینها آینده والیبال کشور هستند و ما به 
این آینده والیبال امیدواریم. او ادامه داد: 
مطمئن هستیم این تیم در آینده حرف 
برای گفتن زیاد دارد و در این مسابقات 
هم تیم دست و پا بسته ای نیست. درست 
است ما چند مصدوم داریم اما به آینده 
تیم امیدواریم. برای قهرمانی جهان -۳ ۴ 
بازیکن اضافه می شوند تا تیم را تقویت 
کنند. آنها می توانند برای آینده والیبال 
شرایط بهتری داشته باشند. سال گذشته 
در ایتالیا ۱۵ بازی داشتیم و ۱۰ بازی 
را باختیم و شاید می شد از این باخت ها 
۵ بازی را ببریم، طبیعی است. داورزنی 
عنوان کرد: الان شرایط ما طوری است که 
همه باید کمک کنیم تا تیم روحیه بهتری 

داشته باشد، خودش را باور کند.

خارجازمستطیلسبز

محمدرضا مهرانپور: 
 »استراماچونی«

  بهترین گزینه
 برای استقلال است

خــــبر
 »حامد لک« فسخ کرد! 

حامد لک که پس از دو فصل حضور در 
پرسپولیس و تجربه بازی برای این تیم در 
رقابت های داخلی و آسیایی شرایط را برای 
ادامه همکاری با سرخ پوشان مهیا نمی دید، 
تصمیم گرفت از جمع شاگردان یحیی 
گل محمدی جدا شود و با حضور در محل این 
باشگاه قراردادش را فسخ کند. این دروازه بان 
پس از اینکه وارد جلسه با مدیرعامل باشگاه 
در  یکساعت  از  کمتر  شد،  پرسپولیس 
دفتر وی بود و خیلی زود برای جدایی از 
سرخ پوشان به توافق رسید و قراردادی که 

یک سال از آن باقی مانده بود؛ فسخ کرد.

نارضایتی بازیکنان تیم ملی و شرایط بد اردو 

همه فــراری از »دوحه«؛ ایـــران در قطــر! 

بیــنالمــلل
طی روزهای اخیر ویدئویی منتشر شد که از ایفای نقش لیونل 
مسی، ستاره فوتبال جهان، در یک سریال آرژانیتنی خبر می داد.  
المیادین در گزارشی با پرداختن به این خبر، توضیح داده است 
  the protectors که مسی در فصل دوم سریال آرژانتینی
ایفای نقش خواهد کرد اما هنوز نقشی که آن را بازی می کند و 
تعداد قسمت هایی که در آن حضور خواهد داشت، مشخص نشده 
است. این رسانه لبنانی همچنین به طرح این پرسش پرداخته که 
»مشخص نیست، این سریال آغازی برای حضور ستاره فوتبال در 
دنیای فیلم و سریال خواهد بود یا نه.« نقشی که لیونل مسی ایفا 
خواهد کرد، هنوز مشخص نشده اما موضوع سریال درباره  مدیر 
برنامه های فوتبالیست های بزرگ جهان است. در حال حاضر 
صحنه هایی با حضور مسی در پاریس و بوئنوس آیرس ضبط شده 
اما هیچ بیانیه و اطلاعاتی درباره آنها منتشر نشده است. تلویزیون 
ملی آرژانتین نیز درباره  این سریال سکوت کرده و اطلاعاتی نداده 
است. گفته شده مسی تمایل دارد این سریال در سکوت ساخته 

شود، تا سال آینده به پخش برسد.

 آرمان ملی: در حالی که قطر میزبان جام جهانی در این 
موقع از سال در کشورهای اروپایی اردوی خود را برگزار 
می کند شاگردان »اسکوچیچ« در قطر اردوی خود را آغاز 
کرده اند و قرار است با تیم »الجزایر« که احتمالا تمامی 

بازیکنان اصلی خود را ندارد، دیدار کنند! 
  اردو 

تیم ملی کشورمان یکی از ضعیف ترین اردوهای تدارکاتی 
را در میان تیم های حاضر در جام جهانی برگزار کرده است. 
اردویی که تنها دلیل انتخاب مکان آن رایگان بودن استفاده 
از امکانات بود و به جز این دستاورد دیگری برای فوتبال ایران 
نداشت. تیم ملی فوتبال ایران بدون هیچ بازی تدارکاتی در 
قطر اردو زده است. این در حالی است که قطری ها خودشان 
به اسپانیا رفته اند. کره ای ها در حال گشتن دور کره زمین 
هستند و ژاپنی ها برزیل و پاراگوئه را به کشورشان آورده اند. 
به جز رقبای آسیایی سایر تیم های حاضر در جام جهانی هم 
مشغول برگزاری بازی هایی هستند. این در حالی است که 
تیم ملی ایران در این روزها تنها بازی درون تیمی برگزار 
می کند. »فرارو« نوشت: نکته عجیب در خصوص اردوی 
تیم ملی ایران در قطر این است که فیفا به خاطر گرمای قطر 
در این فصل برگزاری رقابت های جام جهانی را برای اولین بار 
از تابستان به پاییز منتقل کرده است. برای اینکه کسی در 
این فصل در گرمای کشنده قطر حاضر نشود. ولی از آن سو 
تیم ملی ایران تنها تیمی است که ترجیح داده در این گرمای 
کشنده خودشان را به قطر برساند و یکی از بی سروصداترین 
اردوها را برگزار کند. مساله ای که در این میان تیم ملی ایران 
را در وضعیت غیر قابل قبولی قرار داده کمبود بازی های 
تدارکاتی است. در حال حاضر تنها یک بازی تدارکاتی با 

الجزایر قطعی شده که آن هم در هیچ جای برنامه آماده سازی 
تیم ملی ایران نمی گنجد.  

  شرایط قطر
باید بدانیم تیم ملی قطر که خود میزبان جام جهانی است، 
اردوی تدارکاتی خود را در کشور اسپانیا برگزار کرده است. 
عربستان هم که در اسپانیا اردوی خود را برگزار کرده و از 
آب وهوای گرم و شرجی خلیج فارس در این مقطع از سال، 
فاصله گرفته است. »ایسنا« در ادامه نوشت: از تصاویر 
منتشرشده در اردوی تیم ملی ایران در کشور قطر مشخص 
است که بازیکنان تمرینات خود را در ساعات پایانی روز و با 
حداقل پوشش انجام می دهند تا گرمای هوا قابل تحمل تر 
شود. تنها تیم هایی که در این برهه از سال راهی قطر شده اند، 
تیم های حاضر در پلی آف جام جهانی در قاره های آسیا، 
اقیانوسیه، آمریکای شمالی و جنوبی هستند که در آستانه 
برگزاری دیدارهای رسمی خود هستند. به جز این، ایران هم 
در قطر حضور دارد که طبیعتا باید اردوی خود را اگر در تهران 
برگزار می کرد، قطعا شرایط بهتری نسبت به قطر می داشت. 
نگاهی به وضعیت آب وهوایی قطر نشان می دهد که دمای 
هوا در قطر در برخی از ساعات تا ۴۲ درجه سانتی گراد هم بالا 
می رود و هنگام تمرین تیم ملی در ساعت ۱۹ تا ۲۰ هر شب، 
دمای هوا روی ۳۴ درجه سانتی گراد قرار دارد. اگرچه این 
تصمیم به ناچار و برای پیداکردن چند بازی دوستانه در قطر 
گرفته شده اما قطعا قطر بهترین گزینه برای ایران و تیم ملی 
نبود و این مدل آماده سازی، یکی از ضعیف ترین ها در تاریخ 

فوتبال ایران است. 
  اعتراض 

علیرضا جهانبخش، کاپیتان دوم تیم ملی فوتبال ایران از 

شرایط حاکم بر اردوی ایران ابراز نارضایتی کرد و گفت که 
شرایط اردوی ایران در قطر مناسب نیست. علیرضا جهانبخش 
اظهارداشت: بعداز مدتی سردرگمی در مورد برگزاری اردو، 
مکان اردو و بازی های دوستانه تیم ملی خداراشکر اردوی 
قطر هماهنگ شد و تمرینات خوبی برگزار کردیم که به خاطر 
شرایط آب وهوایی و شرجی بودن هوا، تمرینات در شب برگزار 
می شود. دمای هوا در شب بد نیست. شرایط بازیکنان بد 
نیست. بعداز لغو چند بازی دوستانه خداراشکر بازی با الجزایر 
تایید شد، برای یک بازی خوب با این تیم تمرین می کنیم. من، 
سایر بازیکنان و کادرفنی دوست داشتیم بازی های تدارکاتی 

بیشتری برگزار کنیم ولی این اتفاق رخ نداد. 
  نظر کارشناس 

هومن افاضلی، کارشناس فوتبال ایران درباره برپایی 
اردوی تدارکاتی تیم ملی در قطر و اینکه به دلیل گرمای 
هوا هیچ کشوری در این کشور اردو نزده است، بیان کرد: 
فدراسیون بی پول است و آنجا قراردادی دارد که می توان از 
آن استفاده کرد، این مسائل را می توان درک کرد ولی این را 
نمی توان فهمید که چرا هیچ برنامه ای برای تیم ملی وجود 
ندارد. باید از یکسال قبل برای اردو ها برنامه ریزی می شد که 
اگر به جام جهانی رفتیم چکار کنیم و اگر نرفتیم چه برنامه ای 
داشته باشیم. در دوره صفایی فراهانی این چیز ها وجود داشت 
و در دوره دادکان و کفاشیان هم کم و بیش رعایت می شد 

ولی الان نمی توان حرفی از برنامه زد. 
  دیدار با الجزایر 

تیم ملی فوتبال کشورمان که خود را برای بازی های 
جام جهانی فوتبال آماده می کند یکشنبه شب و از ساعت 
۲۱ به وقت محلی به مصاف تیم فوتبال الجزایر می رود. این 
نخستین دیدار دوستانه شاگردان اسکوچیچ برای حضور در 
این جام است، هر چند الجزایر با تیمی به مصاف ایران می رود 
که بعضی از بازیکنان اصلی خود را در اختیار نخواهد داشت. 
قرار است این بازی در استادیوم باشگاه القطر دوحه برگزار 
خواهد شد. گفتنی است تیم ملی فوتبال الجزایر به منظور 
دیدار با ایران پنجشنبه شب وارد قطر شد و اعضای این 
تیم اولین تمرین خود را شامگاه جمعه در دوحه پشت سر 
گذاشتند. گفته می شود علاوه بر پرداخت هزینه ای هنگفت 
)معادل ۳۰۰ هزاردلار( به الجزایری ها، به احتمال فراوان، 
تیم اصلی این کشور نیز به دوحه سفر نخواهد کرد. درواقع 
این تیم که از نظر فنی، هیچ شباهتی به حریفان ایران در 
جام جهانی ندارد و از نظر شبیه سازی نیز در نقطه صفر قرار 
می گیرد، همه بازیکنان اصلی اش را هم به دوحه نمی آورد. 
سفیر ایران در قطر با اعضای تیم ملی که برای انجام بازی 
دوستانه با الجزایر و برگزاری اردوی آمادگی جهت شرکت 
در مسابقات جام جهانی در دوحه به سر می برند، دیدار 
کرد. حمید رضا دهقانی نوشت : » چند روز پیش در هتل 
محل اقامت تیم ملی فوتبال کشورمان در دوحه، به حمید 
آقای استیلی و بازیکنان سلام و خدا قوتی دادم. تیم ما با 
الجزایر بازی دارد. آقایان سجادی و ماجدی هم می آیند. 
از همه دوستان ایرانی و به ویژه قطری که کمک کردند، 

سپاسگزارم...«

ناهماهنگی در تیم ملی والیبال 

حسن کامرانی فر:  
در بحث آماده سازی تیم امید خوب عمل نکردیم

دبیرکل فدراسیون فوتبال به این نکته اذعان کرد 
که فدراسیون فوتبال در بحث آماده سازی تیم امید 

خوب عمل نکرده است.
  کمیته فنی 

برخی  مشکلات  درباره  کامرانی فر  حسن 
پیشکسوتان فوتبال گفت: کوتاهی ما بوده است 
که تا الان نتوانستیم برای کسانی که برای فوتبال 
 .. . زحمت کشیدند کاری انجام دهیم. ان شاءا
فدراسیون هرچه سریعتر بتواند یکسری کارها 
برای »شفقتیان« و بقیه پیشکسوتان انجام دهد. 
درباره جلسه کمیته فنی فدراسیون هم اعضای این 

کمیته اظهارنظر خواهند کرد.
   اردو

دبیرکل فدراسیون فوتبال در واکنش به این 
موضوع که مدیر رسانه ای تیم ملی اعلام کرده 
است امکان برگزاری اردوی دیگری در قطر برای 
تیم ملی در فیفادی پیش رو وجود ندارد و باید یا 
در اروپا یا ترکیه اردو برگزار کنیم، خاطرنشان 
کرد: برای اردوی بعدی تیم ملی منتظر هستیم 
که اعضای تیم به ایران برگردند و با سرمربی 
تیم ملی باید بنشینیم و صحبت کنیم تا تصمیم 
بگیریم. کامرانی فر در مورد اینکه گفته می شود 
الجزایر با بازیکنان اصلی اش مقابل ایران بازی 
نمی کند، افزود: ما در قراردادی که امضا کردیم 
بازی با حضور بازیکنان اصلی الجزایر برگزار 
خواهد شد. در این بین ممکن است بازیکنی 
مصدوم باشد و نتواند بازی کند، ولی طبق 
قرارداد بازیکنان اصلی طبق لیست قبلی شان 

باید بازی کنند.

  انتخابات 
وی در پاسخ به این سوال که فرآیند انتخابات 
فدراسیون فوتبال چه زمانی شروع می شود، تصریح 
کرد: فرآیند این کار شروع شده است و برای اینکه 
قسمت های مختلف نماینده های شان را اعلام 
کنند، نامه ها ارسال شده است. مانند مجامع قبلی 
7۰ روز قبل باید نامه ها ارسال و محل و تاریخ مجمع 
مشخص شود. موضوعی که مهم است باید 7۰ روز 
قبل تیم ها مشخص شوند. الان لیگ برتر، لیگ 
فوتسال و... تمام شده و فقط لیگ دو مانده است 

که آنهم نماینده سال گذشته شرکت خواهد کرد.
  نارضایتی مهدوی کیا 

دبیرکل فدراسیون فوتبال راجع به نارضایتی 
مهدوی کیا از کم بودن بازی های تدارکاتی تیم 
فوتبال امید، گفت: ما در بحث بازی های دوستانه 
و آماده سازی تیم امید نتوانستیم خوب عمل کنیم، 
چون تیم امید هم باید در فیفادی بازی می کرد. ما 
در حال برنامه ریزی هستیم برای فیفادی بعدی و 
هم اینکه در تاریخ جام جهانی بتوانیم برنامه ریزی 
داشته باشیم تا برای تیم امید بازی برگزار کنیم. 
ما با بازیکنان زیر ۲۱ سال در مسابقات حاضر 
شدیم و این سیاست فدراسیون فوتبال بود، 
ان شاءا... بتوانیم برنامه ریزی مناسبی داشته باشیم. 
دبیرکل فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سوال 
که مهدوی کیا به کارش در تیم امید ادامه خواهد 
داد یا خیر، ادامه داد: بله تا این لحظه مهدوی کیا 
سرمربی تیم امید خواهد بود و کمیته فنی هم در 
حال بررسی عملکرد فنی تیم امید است و نظرش را 

اعلام خواهد کرد.

 قبل از حضور تیم ملی در مسابقات لیگ ملت های والیبال، 
عنوان شده بود حضور در این رقابت ها جنبه تدارکاتی دارد و 
هدف اصلی میدان دادن به بازیکنان جوان و پشتوانه سازی است. 
این موضوع قابل قبول است هر چند که من به شیوه جوانگرایی 
در تیم ملی نقد دارم و به نظرم انتخاب بازیکنان و حضور آنها در 
تیم ملی درست نبود. نباید تیم ملی یک کشور آن هم در شرایطی 
که تیم در رنکینگ جهانی جایگاه دهم را دارد؛ خالی از بازیکنان 
باتجربه باشد. این سیاست جوانگرایی جای سوال دارد و به نظرم 
درست نبود. به هرحال بازیکنان جوان باید در کنار باتجربه ها 
حضور پیدا کنند تا تجربه کسب کنند. با این حال این موضوع 
جای بحث دارد و من فعلا نمی خواهم به آن بپردازم، اما معتقدم 
بازی با هلند ضعف تیم ملی را آشکار کرد.  والیبال ایران یکی 
از تیم های قدرتمند در آسیاست و آن چیزی که برای همه ما 
اهمیت دارد این است که شکل و شمایل تیم والیبال به گونه ای 
باشد که مردم به آینده تیم امیدوار باشند. درواقع با توجه به 
جوانگرایی که در بدنه تیم ملی رخ داده، مردم ما این امیدواری 
را داشته باشند که تیم ملی با وجود تغییرات در آینده پیشرفت 
خواهد کرد. درواقع برد و باخت اینجا ملاک نیست؛ آن چیزی 
که اهمیت دارد این است که بازیکنان تیم ملی به لحاظ تغییر و 
تحولات تکنیکی و تاکتیکی پیشرفت بالایی داشته باشند. در 
این شرایط به تیم جوان شده والیبال امیدوار خواهیم شد. اما 
در بازی با هلند این اتفاق رخ نداد و بازیکنان تیم ملی هم در 
تکنیک های فردی و هم تاکتیک های تیمی دچار ضعف بودند. 
در واقع تیم ملی در بازی با هلند در همه زمینه ها ضعیف بود و 
این برای تیمی که پوست اندازی کرده اصلا قابل قبول نیست. 
بازیکنان تیم ملی سوای ضعف فردی در تاکتیک تیمی هم دچار 
مشکل بودند. ملی پوشان در دفاع وسط، پوشش حمله بی نهایت 
ضعف داشته اند، البته تیم هلند هم به لحاظ سطح فنی بالا نبود 
و این موضوع بیشتر به چشم آمد. من زمانی که بازی تیم ملی 
والیبال کشورمان را مقابل هلند دیدم به یاد بازی های این تیم 
در سال ۱۳۹۰ و به زمان قبل از »ولاسکو« افتادم. بازیکنان ما 
برنامه ای برای حمله نداشتند؛ همچنین آنها در دفاع روی توپ 
و داخل میدان هم ضعیف کار کردند. در سرویس بازیکنان به 
نسبت خوب عمل کردند که آن هم یک تکنیک فردی است و 
به صورت تیمی نیست. به نظرم آن چیزی که برای ما اهمیت دارد 
نوع والیبال بازی کردن بازیکنان است؛ در واقع برد و باخت اهمیت 
ندارد. در بازی اول تیم ملی والیبال کشورمان با چین رقابت کرد و 
اگرچه پیروز میدان شد اما باید به این نکته توجه کنیم که چین 
در والیبال آسیا مطرح نیست و ۱۰ سال است که ایران این تیم 
را شکست می دهد. در بازی با هلند در شرایطی که همه انتظار 
داشتند شکل و شمایل بازی ایران متفاوت باشد و آرایش تیمی 
قشنگ داشته باشند این اتفاق رخ نداد و ملی پوشان در تمامی 
زمینه ها ضعیف کار کردند. این در حالی است که کادرفنی اعلام 
کرده بود تیم ۲ ماه تمرینات پرفشار داشته و با آمادگی کامل در 

این رقابت ها حاضر می شود.


